

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: Que le rôle de répartition préparé par la Cité pour répartir sur les propriétaires riverains le coût d'un canal d'égout dans la rue Briand, à partir de la rue de Villiers à la rue Cardinal, dans le quartier Emard, dans la Cité de Montréal, signé par M. Stuart Howard, officier nommé par le Bureau des Commissaires suivant les dispositions de la Charte de la Cité, et devenu en vigueur le 30 novembre 1914 et intitulé "Special Assessment Roll for Sewers", "12 inch. pipe sewer in Briand street, (formerly St. Louis lane) between de Villiers and Cardinal street, constructed by virtue of a resolution of Council of Ville Emard, passed August 3rd 1908", et répartissant la somme de \$971.25, est par les présentes annulé.

11.—(17517) Soumis un rapport du Département en Loi, sur la demande de pension de M. F. Boileau, ex-cantonnier du Département de la Voirie.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'informer suivant le rapport du Département en Loi.

12.—(25800) Soumis un rapport du Surintendant du Département des Impressions et de la Papeterie, sur les soumissions reçues pour l'impression des rapports annuels, et recommandant d'accorder le contrat au plus bas soumissionnaire, M. A. P. Pigeon.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'accorder le contrat à M. A. P. Pigeon, et de prier Son Honneur le Maire et le Greffier de la Cité à signer le contrat à intervenir, et d'autoriser la remise du dépôt à "The Perrault Printing Co."

13.—Soumise une lettre de l'Assistant-Aviseur de la Compagnie du Grand-Tronc, au sujet de la préparation de plans pour la construction d'égouts dans les quartiers Saint-Denis et Rosemont.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Charge des Chemins de Fer, pour rapport immédiat.

14.—Soumise une lettre de M. J. H. Ferns, au sujet de la pose d'un marbre sur lequel sera inscrit le nom des différents Maires de la Ville de Montréal.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De référer à l'Architecte de la Ville.

15.—(26040) Soumise une lettre de MM. Davidson et Ritchie, au sujet de l'enregistrement fait par la Cité de Montréal, sur une partie du lot No 42 de la Paroisse de Montréal.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De référer au Département en Loi pour rapport.

16.—(26014) Soumis un rapport du Département en Loi, sur la réclamation de M. Joseph Dupuis, pour une lisière de terrain dont la Ville se serait emparée pour la construction d'un trottoir sur la rue Roberval.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef pour préparer un estimé pour la démolition et la reconstruction dudit trottoir sur la propriété de la Ville.

17.—(26013) Soumise une lettre de MM. Davidson et Ritchie, procureurs de Mlle Martin, au sujet de leur réclamation.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant qu'une somme de \$500 soit votée pour régler ladite réclamation, le Conseil ayant adopté un rapport du Bureau des Commissaires, recommandant de régler la réclamation de \$1,500 en l'amenant par un montant de \$1,000.

18.—(26008) Soumis un rapport du Trésorier de la Cité, transmettant un compte de \$11.75, dû à M. J. H. Kenehan, pour frais de sténographie.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the roll of apportionment prepared by the City, assessing on the bordering proprietors the cost of a sewer laid in Briand street, from de Villiers to Cardinal street, Emard Ward, in the City of Montreal, signed by Mr. Stuart Howard, who was appointed by the Board of Commissioners in accordance with the provisions of the City Charter, and which come into force on the 30th November 1914 and entitled "Special Assessment Roll for Sewers, 12 inch. pipe sewer in Briand street (formerly St. Louis lane), between de Villiers and Cardinal street, constructed in virtue of a resolution of Council of Ville Emard, passed August 3rd, 1908", and apportioning the sum of \$971.25, is hereby annulled.

11.—(17517) Submitted a report from the Law Department, on the application from Mr. F. Boileau, ex-section-man of the Road Department, for superannuation.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the applicant be informed as per the Law Department's report.

12.—(25800) Submitted a report from the Superintendent of the Printing and Stationery Department, on the tenders received for the printing of annual reports, and recommending that the contract be awarded to the lowest tenderer, Mr. A. P. Pigeon.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To award the contract to Mr. A. P. Pigeon, to request His Worship the Mayor and the City Clerk to sign the contract to be entered into and to authorize the refund of the deposit to the Perrault Printing Co.

13.—Submitted a letter from the Asst.-Adviser of the Grand Trunk Co., anent the preparation of plans for the laying of sewers in St. Denis and Rosemont Wards.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the Engineer in charge of Railways for an immediate report.

14.—Submitted a letter from Mr. J. H. Ferns anent the installation of a memorial tablet on which shall be inscribed the names of the different Mayors of the City of Montreal.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be referred to the City Architect.

15.—(26040) Submitted a letter from Messrs. Davidson & Ritchie, anent the registration by the City of Montreal of a part of lot No. 42 of the Parish of Montreal.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the same be referred to the Law Department for a report.

16.—(26014) Submitted a report from the Law Department, on the claim of Mr. Joseph Dupuis in connection with a strip of land which the City took possession of for the construction of a sidewalk on Roberval street.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That the same be referred to the Chief Engineer for an estimate of the cost of removing said sidewalk and laying the same on the City's property.

17.—(26013) Submitted a letter from Messrs. Davidson & Ritchie, attorneys for Miss Martin, anent their claim.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that a sum of \$500 be voted to settle said claim, the Council having adopted a report from the Board of Commissioners, recommending the settlement of said claim after substituting the figures \$1,000 for \$1,500.

18.—Submitted a report from the City Treasurer, transmitting an account of \$11.75 due to Mr. J. H. Kenehan, for his fees as stenographer.